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In deze nieuwsbrief: 
- Nog geen reacties op de oproep om versterking 

- Kort verslag Toekomst drive 

- Kort verslag Klavâh Boeâh finale 

- Kort verslag NK Scholen bridge en het vervolg 

-  

1. Herhaalde oproep 
Ondanks mijn oproep in de vorige nieuwsbrief heb ik nog geen reacties mogen ontvangen op mijn 

vraag naar versterking van het bestuur. Het gaat hier vooral om versterking in de komende 2 á 3 jaar 

waarin we toe werken naar de nieuwe bestuursvorm binnen de NBB. Zoals het er nu uit ziet gaat dat 

vorm krijgen in een achttal Regio commissies, waarbij de onderliggende districten (en dat zijn er nu 

24) komen te vervallen als zelfstandige eenheden. Deze Regio commissies zullen een duidelijk 

takenpakket moeten krijgen en op een goede manier ingebed moeten worden in de NBB. Om dat 

allemaal te realiseren en de opheffing van de districten zorgvuldig plaats te laten vinden zonder dat 

de huidige taken er bij in schieten maakt dat we extra capaciteit dringend kunnen gebruiken. En dat 

hoeft niet voor de gehele periode te zijn als u dat niet wilt. Ook over deeltaken, net zoals overigens 

voor belangstellenden voor rollen in de Regio commissie om het andere uiterste van het spectrum 

maar eens te noemen, valt altijd te praten. Neem gewoon contact met mij op om er over van 

gedachten te wisselen. Voor de duidelijkheid herhaal ik hier de rollen nog een keer: 

a. Vice voorzitter 
Voor deze rol zoeken we iemand die, vooral samen met de voorzitter, een rol kan spelen in de 

overleggen met NBB en buur districten. Die in voorkomende gevallen ook de representatieve rol 

van de voorzitter kan overnemen. En die samen met de andere bestuursleden over de te volgen 

koers kan nadenken. 

b. Algemeen bestuurslid 
Iemand die in overleg met de voorzitter en vice-voorzitter deel uit maakt van de groep mensen 

die nadenkt over de toekomstige structuren en eventueel als lid van het Districtsbestuur zitting 

wil nemen in een of meerdere overleg structuren. Uiteraard ook iemand die met de andere 

bestuursleden nadenkt over de te volgen koers van het district. 

Beide kandidaten kunnen ook deel uit maken van werkverbanden die samen hangen met de 

bestuurstaken op het gebied van jeugd-, opleidings-, en continuïteits beleid, alles in overleg.  

c. Ondersteuner van de secretaris 
De huidige secretaris heeft haar handen vol aan zowel de bestuursfunctie, als haar werk. Daarom 

zoeken we iemand die deze persoon kan ondersteunen, het werk kan verdelen en (indien de 

persoon het zelf ook wil) samen met onze webmaster kan kijken naar de algemene 

communicatie strategie van het District. 

d. Aankomen Kompetitie leider 
Een nieuw te vormen structuur zal ook leiden tot het nadenken over de kompetities en de 

vormen daar van. Ook heeft onze huidige (D)KL aangegeven dat hij die rol niet voor eeuwig 

wenst te vervullen. We zoeken dus iemand die zowel samen met de huidige DKL’s van den Haag, 

Leiden, Delft, Rotterdam en Dordrecht kan nadenken over de toekomst, als iemand die de 

feitelijke rol van de DKL op dit moment kan ondersteunen en zo het vak leert om het 

mogelijkerwijs over te nemen. 
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Voor elk van deze rollen kunt u indien u belangstelling of vragen heeft contact opnemen met de 

huidige voorzitter Peter Vlas (voorzitter@districtdenhaag.nl). Wij hopen van ganser harte dat zich 

belangstellenden zullen aanmelden om ons te helpen hier een succes van te maken 

2. Kort verslag van de Toekomst drive 
Op zaterdag 17 mei jl organiseerde het district in samenwerking met BCLH de toekomstdrive, voor 

bridgers die onlangs onze mooie sport geleerd hebben. 28 paren namen het tegen elkaar op in een 

gezellige sfeer. Na 6 rondes van 3 spellen onder leiding van onze zeer gewaardeerde DKL Erik van 

Egmond (en soms wat hulp: hoe werken die kastjes nou?) kwam er een uitslag. Er waren prijzen voor 

de 1e,2e, en 3e plaats, ook voor de winnaar van de (kleine )groep gevorderden, het paar het dichtst bij 

de 50% en de voorlaatste. 

Maar het ging hier niet om de winst, maar om de gezelligheid en het ervaren hoe een toernooi voelt. 

Tijdens de bridge werden heerlijke hapjes geserveerd en hopelijk vonden alle deelnemers het een 

succes en zien we (een deel van hen?) ze terug bij een van de 30 verenigingen in ons district of als 

deelnemer van een van de vele leuke toernooien in en om den Haag. 

De winnaars met  67,65% waren: Noortje Voorneman en Wim Weber. Proficiat. Alle uitslagen staan 

op de site van het district 

   

   
 

3. Kort verslag Klavâh Boeâh finale 
Op zondag 18 mei organiseerde het district alweer de derde editie van de Klavâh Boeâh, een 

toernooi dat ingesteld is om het gat dat viel als gevolg van het verdwijnen van het landelijke 

Ruitenboer toernooi enigszins te vullen. Doordat we nog geen sponsor(en) hebben voor het toernooi 

kunnen we het niet op de zelfde wijze invullen, maar we doen ons best. Afgevaardigden van de 

verschillende clubs in het district strijden met elkaar om de eer (en bescheiden prijzen), alles in een 

gezellige ambiance met een hapje en een drankje.  

De 26 paren speelden 8 rondes van 3 spellen.  Ook hier prijzen voor de nummers 1,2,3,  dichtst bij de 

50% en voorlaatste. Een en ander werd weer vakkundig geleid door onze DKL, Erik van Egmond. 

Een geslaagd evenement, waarbij de top 3 van 3 verschillende clubs kwamen.  

mailto:voorzitter@districtdenhaag.nl
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Winnaars : 

Frans Meijerrathken &  
Kees Remmelswaal 

 

 

Tweede plaats: 
Louis Huf & Ming Bong 

Derde plaats: 
Marjolijn van Glabbeek &  

Guus Endeveld 

De winnaars (met 67,19%): Frans Meijerrathken en Kees Remmelswaal van VIVA-RPC, proficiat, 

gevolgd door paren van City BC en BC Voorschoten.  De volledige uitslag staat op de site van het 

district. 

Deed uw club niet mee? Vraag uw bestuur volgend jaar ook paren af te vaardigen naar dit leuke 

toernooi. Op die manier kunnen we het ook voor langere tijd veilig stellen! 

4. Scholenbridge, stand van zaken 
Het NK Scholenbridge heeft inmiddels plaats gevonden en was een groot succes. Er waren 24 teams 

met ruim 100 spelers variërend van 7-17 jaar. Wat natuurlijk mooi voor Den Haag was, was de 

overwinning van het team van het Haags Montessori college, gevormd door  Jaap de Koster, Ivar 

Pennings, Liam Godschalk en Pepijn Ellfers en opgeleid en getrained door Hans Metselaar. 

Gefeliciteerd zou ik zeggen. En meer goed nieuws is dat het initiatief volgend jaar ook weer door 

gaat. Hopelijk kan het dan nog beter in de lesprogramma’s van de scholen geïntegreerd worden. Ik 

wil die scholen dan ook oproepen hier vast naar te kijken, net zoals ik alle leden van ons district wil 

oproepen om te kijken of zij ook een rol kunnen vervullen, te beginnen als docent. En je hoeft echt 

geen gediplomeerd bridge docent te zijn. Een behoorlijke bridger kan, zeker samen met een bridge 

docent, met enthousiasme en het beschikbare materiaal prima een groep scholieren opleiden. Laten 

we hier met z’n allen deze zomer eens diep over nadenken! Het Gaat tenslotte om de toekomst. 

Hieronder een paar foto’s van het evenement. 

 

 

 
Meer foto’s zijn te vinden op de sites van de NBB en Imp 

 

Tot zo ver deze nieuwsbrief. Reacties kunt u kwijt aan de Secretaris van het district of aan of aan de 

voorzitteer (voorzitter@districtdenhaag.nl). In de volgende nieuwsbrief zullen we iets meer vertellen 

over de financiële situatie bij de NBB en de herstructurering van de districten en regio’s. 

 

Peter Vlas, Fred Schopman, Annemiek Poort, Bastianne Mulder 

Uw districtsbestuur 
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